
 

 

 

V Nechanicích dne 4.9.2023 

 

Co je nového v energetice na MAS 
 

Společně s naším externím energetickým specialistou Josefem Dynkou jsme připravovali prezentace 

na plánovanou energetickou konferenci, která se bude konat 7.11.2023. Pro zástupce našich obcí a 

partnery MAS jsme připravili program k zakládání komunitní energetiky, stávající a plánované 

legislativě a dotačních možnostech a programech pro občany. 

S místostarostou ze Stěžer, panem Kloučkem, jsme se byli podívat na již nainstalované fotovoltaické 

elektrárně, kde jsme si připravili fotodokumentaci a zajímavosti na plánovanou konferenci. 

V rámci dotačního programu NZÚ light přibývá stále více a více žádostí na fotovoltaický, nebo 

fototermický systém pro ohřev vody. Bohužel jsme se již setkali s velmi špatnými recenzemi na některé 

firmy, které neodvádí dobrou práci, nebo chtějí z občanů vytáhnou peníze a některé nabídky jsou 

bohužel úplně mimo realitu. Tato nepříjemnost se týká i žádostí na zateplení a výměnu oken, nebo 

například výměnu dveří. Pro ověření firmy je vyzkoušená a prověřená stránka REFSITE 

(https://refsite.info/photovoltaics/contractors?sort=rating:Desc), kde se můžete o realizačních 

firmách dozvědět více. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

František Rejl  

Komunitní energetik 
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